

WHERE IS YOUR HOME?

ING omahmu?

Saluran Injil iki dijarwakake nganggo komputer. Yen sampeyan bisa mbenerake utawa nambah basa, hubungi kantor ing info@angp.co.za

Umume kita duwe omah utawa papan sing diarani omah. Bisa uga ora sepira gedhene wong liya utawa dilengkapi kanthi apik, bisa uga ora kepenak karo wong liya, nanging dadi omah kanggo kita lan ora preduli ing ngendi kita ngunjungi utawa ing endi wae lelungan, kita mesthi seneng bali menyang omah dhewe . Papan-papan liyane sing dikunjungi bisa uga luwih apik lan luwih apik ing pirang-pirang cara, nanging ora ana ing omah lan omah kita mesthi dieling-eling. Ana prekara ing omah sing bisa ditampa kanthi apik lan nggawe kita rumangsa yen ana ing kana.



KAMI SING ING KANJUNG PENGUNJUNG INI .

Pangandikanipun Gusti Allah nyariosaken bilih ing jagad iki kita mung wong liyo lan peziarah (1 Ptr. 2:11; Ibrani 11:13). Omah kita ing kene, ora kepenak dibangun kanthi apik, mung sauntara, mengko tembok bakal pecah, atap bakal bocor, angin bakal nyebul lawang lan jendhela lan ora suwe plester kasebut bakal mulai ambruk. mati, lan alon-alon nanging mesthine, omah wiwit rusak. Ora ana bangunan ing bumi iki sing selawase, ora, mung kanggo sesasi lan mung dadi reruntuhan. Deleng ing sekitar sampeyan lan ing endi wae sampeyan bakal weruh pratandha sing mbuktekake manawa ora ana ing jagad iki sing suwe, nanging kabeh bakal kliwat, uga omah kita.

Kabeh duwe omah sing tetep .

Saben wong, apa kita ngerti utawa ora, duwe omah sing tetep lan langgeng. Omah-omah iki minangka omah sing kita lakoni nalika urip ing bumi pungkasan, nalika jisime dikubur ing kuburan. Jiwa kita banjur pindhah menyang omahé sing ora bakal dadi wong liya, nanging ing kana bakal ana ing salawas-lawase. Omah siji kasebut diterangake marang kita minangka sendhang geni lan belerang ing endi kewan iki lan nabi palsu, lan ing endi Iblis uga bakal dikirim lan kabeh wong sing jenenge ora ditemokake ing Buku Kehidupan (Wahyu 20: 10 - 15). Ing ombak geni sing kuwat iki, ing sajroning siksa lan panas sing murub iki, bakal ana tangisan lan keroting untu; guyon ing pasuryan setan, tawa demit sing lara bakal nambah medeni lan medeni kabeh. Ora bakal ana panglipur lan ora ana pitulung; wong-wong sing dikutuk mung bakal nandhang sangsara lan nyiksa lan pengin dheweke luwih ngrungokake Injil Yesus Kristus. Gelombang geni iki, papan nyiksa, papan iki diarani neraka, bakal dadi omah amarga

"Kabeh wong wis nindakake dosa lan adoh saka ngarsane Gusti Allah sing nylametake" (Rum 3:23). Iki daleme wong culika, wong cabul, penyembah brahala, sing nggunakake sihir, sing duwe gething ing ati, sing cemburu, tukang ngapusi, tukang mabuk, maling, tukang ngapusi, ora jujur, pembunuh, sing seneng gelut, wong kesed, sing mongkog, sing kepengen prekara jagad iki, sing galak lan kejem, rakus lan sing seneng dhuwit lan wong sing seneng jagad lan prekara jagad (Galatia 5: 19 - 21; Wahyu 21: 8). Iki minangka omah kanggo wong-wong sing nolak nampa Gusti Yesus Kristus minangka Juruwilujeng pribadi, sing durung dimurnikan karo Getih Yesus. "Aja ngapusi awakmu dhewe; ora ana sing gawe bodho marang Gusti Allah. Wong bakal methuk apa sing ditandur." (Galatia 6: 7). Apa sing kita nyebar ing dosa lan ing daging, kita bakal ngasilake ing neraka. Cukup mandheg lan delengen kepiye wong dosa mlebu omah iki, omah sing diduweni amarga dheweke durung nate nampani Juruwilujeng. Wong dosa sing atos nyedhaki pati karo awake kebak lara lan jiwane kebak wedi karo pati. Pati wis teka ing wektu sing ora dikarepake lan ora dikarepake lan katon kejem marang korbane. Kesenengane dosa wis sirna lan upah dosa sing gedhe banget lan dibayar kudu dibayar (Roma 6:23). Kasusahan neraka nyengkuyung jiwane lan roh sing keweden. Sanajan dheweke pengin ndonga, dheweke ora bisa komunikasi utawa komunikasi karo Gusti Allah. Mantan kanca wedi ngadeg ing sisih amben lan tembung sing nyenengake ora bisa mbantu dheweke lan bandhane, sing bisa didol liwat penipuan, ora bisa nylametake nyawane utawa nyuda rasa lara, uga ora bakal dawa umure. Sanajan dheweke nyoba mikirake Gusti Allah, setan ora menehi kesempatan apa-apa. Kabèh kang tresna marang ing donya iki lan urip kanggo, misale jek dipoyoki lan malah palsu kang wordly angon Tukang kanggo wong. Dheweke wiwit

sadhar yen " pancen medeni apa sing wedi banget yen asung tangane Gusti Allah sing urip " (Ibrani 10:31). Dheweke ngarep-arep bisa golek hak karo Gusti Allah ing pasareane, nanging wis kasep. Ewonan wong mati kanthi tiba-tiba tanpa duwe kesempatan nemokake Gusti Allah ing kuburane. Mula, kita dikon nggolek Gusti Allah yen bisa ditemokake ing Yesaya 55: 6). Ora ngrungokake pangandikaning Gusti Allah sing nyenengake, wong dosa iki sing wis seda, sing nolak sih lan katresnaning Gusti Allah sajrone urip, saiki kudu ngrungokake swarane Hakim, Juru Slamet sing ditolak, ujar: "Adoh, kowe, kowe iku kena ing ipat-ipat Gusti Allah! Adoh menyang geni langgeng sing wis disiapake kanggo Iblis lan para malaekate "(Matius 25:41). "Kabeh wong kudu mati sepisan, lan sawise iku bakal diadili dening Gusti Allah" (Ibrani 9:27).

SAIKI, Ayo Goleki RUMAH sing Luwih Apik .

Ing omah iki ora ana wengi, ora ana lampu lan ora mbutuhake srengenge, amarga Pangeran bakal ana ing kono (Wahyu 22: 5). "Apa sing ora nate weruh lan dirungokake, ora ana sing ngira bisa kedadeyan, yaiku prekara sing disiapake Gusti Allah kanggo wong-wong sing nresnani Dheweke " (1 Korinta 2: 9). Ora ana basa ing bumi sing bisa nerangake utawa nggambarake kamulyaning swarga, iku apik banget lan mulya. Iki omah saka wong sing ditebus. Ora ana wong dosa sing bakal mlebu ing kana lan "ora ana barang najis sing bakal lumebu ing kutha, lan ora ana wong sing tumindak ala utawa apus-apus. Mung wong-wong sing jenengé ditulis ing buku Cempé sing urip "(Wahyu 21:27). Sampeyan ora bisa tuku omah iki kanthi dhuwit utawa ngupayakake. Sampeyan ora bisa munggah ing tembok, ora ana upacara greja sing menehi, mung ana siji cara lan liwat Yesus. Dheweke ujar, "Aku iki dalan, kayekten, lan urip; ora ana wong siji-sijia

wong sing marani Rama, kajaba aku. "(Yokanan 14: 6). Yesus ngandhani ing Yohanes 14: 2 babagan omah sing diiapake, nanging omah swarga iki mung kanggo wong-wong sing dosa-dosane wis dingapura lan ati lan uripe resik. Akeh sing nganggo sandhangan tartamtu kanthi pangarep-arep supaya bisa mlebu swarga. Ora, iku utama ing antarane kabeh kabutuhan sing kudu diresiki, lan kita kudu urip suci, murni, ora ngetutake prekara jagad.

Ngerti, manawa kita kabeh wong dosa ing ngarsane Gusti Allah lan kabeh bakal mlebu neraka, mung ana siji prekara sing kudu ditindakake " **yen kita ngakoni yen dosa marang Gusti Allah, dheweke bakal netepi janjine lan nindakake apa sing bener: kita dosa lan ngresiki kita saka kabeh kaluputane** "(1 Yokanan 1: 9). Yésus kandha, "Aku iki Wungun lan Urip. Sapa sing precaya marang Aku, bakal urip, sanajan dheweke bakal mati; lan sapa sing urip lan precaya marang Aku, ora bakal mati "(Yokanan 11: 25,26). "Sing sapa ngrungokake pituturKu lan pracaya marang Panjenengane sing ngutus Aku, iku nduweni urip langgeng. Dheweke ora bakal diadili, nanging wis liwati saka pati menyang urip "(Yokanan 5:24). Pati ora wedi lan nyiksa wong-wong Kristen, "Pati wis rusak; kemenangan lengkap! Kemenanganmu ing ngendi pati? Endi pati, apa kekuwatan sampeyan lara? Matur suwun marang Gusti Allah, sing menehi kita kemenangan lumantar Gusti Yesus Kristus, Gusti kita "(1 Korinta 15: 54-57). Wong sing urip lan mlaku bebarengan karo Gusti Allah ora wedi mati. Nalika wayahe budhal, dheweke bakal seneng, kaya Rasul Paulus: "Aku kepengin banget ninggalake urip iki lan urip bareng karo Sang Kristus, yaiku prekara sing luwih apik banget" (Filipi 1:23). Wong Kristen kepengin ndeleng pasuryane Yesus sing tilar donya kanggo dheweke ana ing kayu Salib. Roh Suci uga ngelingake marang pangandikane

Gusti Yesus: " Aja kuwatir lan sumelang. Pracayaa marang Gusti Allah lan uga percaya marang aku. Ing omahe Bapakku ana akeh kamar. Lan sawise aku lunga lan nyiapake papan kanggo kowe, aku bakal bali lan nggawa kowe lunga menyang aku, supaya kowe bisa ana ing papane aku "(Yokanan 14: 1-4).

Saiki, ayo padha mandheg sawetara wektu lan ndeleng kepiye wong Kristen lunga menyang omah. Ora pati sing medeni, malaekat utawa utusane Gusti Allah katon nunggu nggawa roh bali menyang Gusti Allah. Jiwa lan roh dibebasake saka awak sing fana lan mlayu liwat lawang swarga sing mbukak menyang tangane wong sing seda kanggo dheweke. Sambutan sing apik nunggu dheweke ing ngarsane Gusti Allah nalika dheweke disambut dening Pangeran lan Guru kanthi tembung-tembung sing pinuji: "Wah, hamba sing apik lan setya! Ayo mlebu lan nuduhake rasa senengku! "(Matius 25:21). Setan ora duwe kekuwatan maneh, amarga, "Begja wong-wong sing wiwit saiki padha mati ngladeni Pangeran Yehuwah! Dheweke bakal ngrasakake istirahat saka gaweyane sing angel, amarga asil saka layanane tetep bisa ditindakake. "(Wahyu 14: 13). Punapa panjenengan **saiki** apa minangka putra kebangeten sing adoh saka ngarep, weruh urip seneng lan kang perlu lan ngandika: "Aku bakal tangi lan menyang ing dalemé bapakku" (Lukas 15: 18). Pasrahake urip sampeyan **saiki** marang Gusti Yesus, lakonana **saiki ing panggonane** sampeyan; sujud ing dhengkul sampeyan lan ngakoni marang Gusti Allah yen sampeyan iku wong dosa lan takon marang Panjenengane kanggo ngresiki sampeyan ing Getih sing larang regane, lan nampa dheweke menyang urip sampeyan, lan kanthi mangkono, mundur saka Iblis lan dalam sing mlebu neraka miwiti ing dalam menyang omah swarga.

Saluran Injil iki dijarwakake nganggo komputer. Yen sampeyan bisa mbenerake utawa nambah basa, hubungi kantor ing info@angp.co.za

Yen sampeyan wis bisa nemokake karahayon ana ing Sang Kristus, utawa amarga sampeyan wis mberkahi liwat literatur Injil, coba critakake. Kula ngaturaken matur suwun sanget dhumateng Gusti Allah, saha ugi ngelingi langkung-langkung ing pandonga. Kanggo literatur Injil, buku lan traktat gratis ing luwih saka 540 basa, hubungi kami :

ATI MANUNGSA



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)